

## English Summer Camp 英語環保夏令營

We sponsored an English summer camp for secondary school English teachers of Fuyuan County, Yunnan Province. Held from 26 July to 30 July 2010 at a secondary school in the county, the summer camp was co-organized by Green Field Foundation and the Education Bureau in Fuyuan. A team consisted of 15 volunteers from Hong Kong took part in the summer camp activities.

A total of 72 English teachers in Fuyuan participated in the summer camp. The focus of the English camp is to introduce how to teach and learn English through interactive activities. The teachers played the role of student and teacher alternatively, so that they can understand the problems and challenges in the process of teaching and learning, and enhance the quality and efficiency of teaching eventually. Apart from classroom activities, the volunteers and the teachers had opportunities to share and communicate with each other, which made the summer camp more meaningful. 🇭🇰

由本公司贊助、大地基金有限公司與雲南省富源縣教育局合辦的2010雲南富源英語環保夏令營，已於7月26日至30日順利舉行。大地基金招募的香港義工組成教學團隊連同義務工作人員，一行15人，前赴雲南省富源縣勝景中學，一連5日為富源縣的英語科老師舉行英語教學培訓課程。

今年夏令營的活動對象為老師，參加老師達72人。教學團隊主要向參與老師介紹英語活動教學的方法，讓老師扮演學生的角色，再演回老師的角色，從中瞭解教學過程中的問題與挑戰，掌握當中的訣竅，以提昇教學效率與質素。課堂之外，教學團隊及義工們與老師們互相交流認識，令夏令營活動更添意義。 🇭🇰



Volunteers from Hong Kong took part in the summer camp activities  
香港義工為富源縣的英語科老師舉行英語教學培訓課程

